

Executive Management Report for the first three months period ended 31 march. 2026

تقرير الإدارة التنفيذية حول نتائج الأعمال لفترة الثلاثة أشهر الأولى

المنتهية في 31 مارس 2026

The company achieved a net profit of AED 30,549,579 for the three months ended 31 March 2026 after saving corporate tax against a net profit of AED 12,211,590 during the comparative period of 2025, and the net profit increase of AED 18,337,989 is concentrated on an increase of (150%) mainly due to several factors, the increase in the value of cash returns from dividends for the year 2026 for the first quarter. With the revaluation of investments through profit and loss higher compared to the decline in the comparative year, the Board of Directors has stressed the importance of maintaining the earnings growth pattern and the important role played by its executive management by maintaining the growth of the company's business and investments, to ensure the achievement of the desired expectations of its shareholders through studied strategies to achieve profits from its investment operations.

حققت الشركة أرباحاً صافية بلغت 30,549,579 درهم للأشهر الثلاثة الأولى المنتهية في 31 مارس 2026 بعد وفر ضريبة الشركات مقابل صافي ربح قدره 12,211,590 درهم خلال فترة المقارنة من عام 2025، وتركز حصيلة الزيادة في صافي الربح بمقدار 18,337,989 درهم بارتفاع بنسبة (150%) بالأساس إلى عدة عوامل، ارتفاع قيمة المتحصل من العوائد النقدية من توزيعات الأرباح للعام 2026 للربع الأول، مع ارتفاع إعادة تقييم الاستثمارات من خلال الأرباح والخسائر مقارنة بالانخفاض في سنة المقارنة، وقد أكد مجلس الإدارة على أهمية الحفاظ على نمط نمو الأرباح والدور المهم الذي تقوم به إدارتها التنفيذية من خلال الحفاظ على نمو أعمال الشركة واستثماراتها، لضمان تحقيق التوقعات المنشودة لمساهميها وذلك من خلال الإستراتيجيات المدروسة لتحقيق الأرباح من عملياتها الاستثمارية ويمكن تلخيص نتائج الأعمال على النحو التالي :

Particulars	فترة الأشهر الثلاثة الأولى المنتهية في 31 مارس 2025 First three Months ended 31 March. 2025 (AED)	فترة الأشهر الثلاثة الأولى المنتهية في 31 مارس 2026 First three Months ended 31 March. 2026 (AED)	البيان
Investments Net realized Profits	18,926,284	23,736,097	أرباح الاستثمارات المحققة
Profit (loss) from Revaluation of Investments	(5,952,957)	7,920,720	فرق إعادة تقييم الاستثمارات
Administrative expenses	(1,135,728)	(1,216,840)	المصاريف الإدارية
Finance Costs	(114,951)	(116,155)	تكلفة التمويل
Net Profit for the period before tax	11,722,648	30,323,822	صافي ربح الفترة قبل الضريبة
CT	488,942	225,757	وفر ضريبة الشركات
Net Profit for the period after tax	12,211,590	30,549,579	صافي ربح الفترة بعد الضريبة

It should be noted that the company had a portfolio of investments in securities at fair value through profit or loss of AED 357,036,604 and portfolio of securities at fair value through comprehensive income amounted of AED 275,112,574, both generate dividend income.

تجدر الإشارة إلى أن الشركة تمتلك محفظة استثمارات في الأوراق المالية بالقيمة العادلة من خلال الأرباح أو الخسائر بمبلغ 357,036,604 درهم وكذلك محفظة أوراق مالية بالقيمة العادلة من خلال الدخل الشامل بمبلغ 275,112,574 درهم تدران عوائد جيدة (توزيعات أرباح).



سعود ناصر المعلا - المدير العام

Saoud Nasser Al Moalla - General Manager

